

私隱守則

*適用於所有托兒所持份者，包括幼兒、家長、托兒所職員及到訪者等

1. 未經本所批准，嚴禁於托兒所內範圍攝影/ 攝錄。
2. 不得在未經本所同意下，擅自將任何攝有幼兒/托兒所環境或活動之照片/影片/文字資料上載或轉載與其他人。違者有可能涉及違反私隱條例，後果自負。
3. 為尊重幼兒，任何人不得單憑個人觀感向第三者透露或評論個別幼兒的行為表現。
4. 未經本所同意下，不得擅自翻閱本所任何內部文件。
5. 查閱幼兒活動資料 (例如: facebook、YouTube 等)時，要以正面態度欣賞幼兒的活動過程，要尊重每位幼兒發展的獨特性，請勿作任何負面或非專業的評論。

Privacy Code

*Applicable for all nursery stakeholders, including young children, parents, nursery staff and visitors, etc.

1. Photographing/recording within the nursery is strictly prohibited without the approval of the Nursery.
2. No photo/video/text information of the child/nursery environment or activities may be uploaded or reposted to others without the consent of the Nursery. Offenders may be violating the personal data privacy regulations at their own risk.
3. Respectful to young children, no one may disclose or comment on the performance or behavior of each child to third party.
4. Do not read any of the internal documents of the Nursery without prior consent.
5. When browsing children's activity photos or videos (eg, facebook, YouTube, etc.), you should appreciate the activities of young children in a positive manner. Respect the uniqueness of each child. Do not make any negative or non-professional comments.